## 東華三院馬振玉紀念中學 家長教師會會員通訊(01/24-25) 「與校長茶敘」(中一級) 事宜

## 敬啟者:

為加強學校與家庭的合作,讓各家長更了解 貴子弟於學校學習及參與課外活動的情況,本校校長及中一級主任誠邀各中一級家長出席「與校長茶敘」活動。透過輕鬆之茶敘時間,校長盼望能反映學生之日常表現及解答家長之疑問。歡迎各中一級家長踴躍出席。此外,為增進各家長之間的感情及聯繫,本會亦同時邀請部分家教會家長委員出席,讓各家長有更多之聯繫和了解學校情況及本會最新之動向。活動詳情如下:

| 日 | 期 | : | 十月五日(星期六)      |
|---|---|---|----------------|
| 時 | 間 | : | 下午 2:00 - 4:00 |
| 備 | 註 | : | 敬備茶點招待         |

請於九月二十三日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與中一級級主任李靜思老師或歐婉嫻老師聯絡。敬希垂注。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學家長教師會主席徐佩瑜謹啟



(副主席陳凱芝副校長代行)

|  | (4) 2/11/1/   |             |
|--|---|-------------|
| 二零二四年九月二十日                                       |   |             |
|  |   |             |
|  | 東華三院馬振玉紀念中學<br>家長教師會會員通訊(01/24-25)<br>「與校長茶敘」(中一級) 事宜 | 班號:         |
| 敬覆者:本人為 班學生 _                                    | 之家長,已知悉上述茶聚了  | <b>事宜,並</b> |
| <ul><li>□ 將依時出席「與校</li><li>□ 未克依時出席「與核</li></ul> | _   |             |
| 此覆<br>東華三院馬振玉紀念中學                                |   |             |
| Me +   | 家長簽   | 署:          |
|  | 家長姓   | 名:          |

二零二四年 月 日

請以√表示所選項目。

## TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Parent-Teacher Association Newsletter (01/24-25)</u> "Meeting the Principal" (Secondary 1)

20th September 2024

## **Dear Parents**

Greetings from C.Y. Ma! The school has been started for nearly a month and our Principal and S1 Form Mistress would like to invite you to attend the "Meeting the Principal" event and to let you know and understand more about the academic and extra-curricular activities performances of your child. Having a nice tea time, our Principal would show you their learning outcomes and answer your questions raised. We would also invite some committee members of the PTA to help and build a stronger bonding among parents. The details of the event are as follows:

| Date    | : | 5 <sup>th</sup> October 2024 (Saturday) |
|---------|---|---|
| Time    | : | 2:00pm – 4:00pm                         |
| Remarks | : | RSVP                                    |

Please return the signed e-reply slip by 23<sup>rd</sup> September 2024 (Monday). Please feel free to contact our S1 Form Mistress Ms. Lee Ching Sze or Ms. Au Un Han on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Hoi Chi

(For Chairperson of the PTA)

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.